



0Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [28.03 - 2023]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Kat, Camilla, Nethe, Thams, Otto, Chloe, Tod, Johanne, Signe, Tambour

Fraværende: Kamilla, Anton, Julia

Referent: Kat

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia, v. Thams
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 opdatering fra bestyrelsen
 - Thams har ikke lavet noget 😊
 - **Interessegruppekontakt:** Oasen har haft en havedag - de vil gerne låne kaffedunken og vand til anden havedag på søndag - ingen fra bestyrelsen kan hjælpe
 - **Tutorkoordinatorer:** Møde i går (27/03). Har snakket årshjul, økonomi og fordelt hytter. Kæmper stadig for madhold, men VILU/Studiestartskoordinatorer kæmper imod. Uddannelsesdag torsdag, og RIK i weekenden. VILU'erne skal med til første møde med økonomiansvarlige tutorer.
 - **Kasserer:** Vi har fint med penge, PR er lidt lav, men ikke
 - **FNIS:** Ikke fyldt marmorhal, god fest, folk hyggede sig. Tour de fredagsbar er usikkert
 - **SCIENCERådet:** 100.000 kr. til hjemstavnslokaler, som fordeles ud. Studiestarten: sponsorater fra eksempelvis fagforeninger er op til VILU'erne at skulle svare på spørgsmål. Der er en konflikt ift. at Tutorkoordinatorer vælges på GF/at de bliver ansat af PLEN/IFRO. FN har en konto hos SCIENCERådet - den skal lukkes. Vi kan få 50 kr. pr. medlem af SRKU i basisstøtte. Vi vil gerne søge det (**Tod søger det**). Der er også aktivitetsstøtte hos SRKU, som kan søges - f.eks. økonomigruppen.

Link til økonomisk støtte fra SRKU: <https://www.srku.dk/tilskud>

- **Diskussion omkring støtte fra FN til studiestarten:** Skal vi fortsat støtte studiestarten økonomisk? Tutorerne får nu penge til frokost i syugen og studiestartsugen. Der er sat penge af i budgettet nu. Skal vi fortsat støtte studiestarten med samme eller evt. et andet beløb. Møller

og Thams sammen med kassererne fra FN/FB bør holde et møde. Møde med VILU'er skal holdes for at afklare rammerne for tutorkoordinatorer og valget af dem næste år. Evt. skal der udformes en liste hvor vi lister hvad de får.

- 17:35 Evaluerings cafe v. Tod
 - Folk fik evalueret - meget bedre end alle andre gange.
- 17:40 Ølbilletter og fortovscafe til smediefesten v. Thams
 - Vi laver en leg og reklamerer for FN og deler ølbilletter ud. Vi vil gerne gøre det igen. Alle tilstedeværende minus Thams vil gerne (jeg (Thams) vil gerne, men er viking der...) medvirke/hjælpe
 - Vi køber 150 ølbilletter - Signe koordinerer med Smedien
 - Thams laver stadig ikke noget 😊
- 17:50 ansøgning sanke alliancen v. Nethe
 - De har søgt om 941,56 kr.
 - De får det fulde beløb
- Ansøgning fra økonomigruppen v. Tod
 - Søger penge til Bruxellessturen i midten af april - det er en faglig tur
 - De søger 20.000 kr. til transport
 - De får de fulde beløb
- 18:00 **Mad!** Thams (og mama) har lavet noget 😊
- 18:40 FFF avej! V. Thams
 - 09.06.2023: vi kan ligesågodt begynde at udfylde vagtskema. [Vagtplan](#)
- 18:45 rejselegat v. Kat
 - Kvitteringer er et ufravigeligt krav
 - Der skal reklameres på SoMe og Kat tager fat i folk der allerede har været på udveksling
- 18:55 netværkscafe SRKU v. Nethe [FB event](#)
 - Det er gratis, vi vil gerne have folk til at komme med idéer
 - Vi kan dele på vores SoMe-kanaler
- ??? Evt.
 - Ændring af dato for næste møde
Næste møde rykkes til d. 9/5
 - Frederiksberg loppemarked?
Positiv stemning overfor det og Fælles projekt mellem FFF
 - Fem faglige foreninger facebook-gruppe - vi prøver at starte en op (Thams)
 - Studiemiljøprisen 2023 - <https://aarsfest.ku.dk/2023/indstilkandidater/>
Tag med til SCIENCErådet
 - SRKU-kontakt
Alle fagråd skal nu have en SRKU-kontakt - vores er Signe
Alle fagråd på KU har fået en kontakt fra SRKU's forretningsudvalg
 - Interesseløb
For at interessegrupper kan deltage skal interessegrupperne vide det i starten af blok 4 - FNIS forholder sig til det

- Immatrifikation
Koordinering med de andre tutorcoordinatorer om et møde med SRKU-kontakten (Signe) om, hvad status er med immatrifikation. Johanne prøver at skabe kontakt til de andre køer.